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Prezident Autoklubu ČR 

 

V Praze 29. května 2021 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

je tady konečně doba, na kterou jsme dlouhé měsíce čekali. S ustupujícími čísly 

pandemie může pomalu dojít k rozvolnění mimořádných opatření. Možná si pamatujete, že 

vloni byla Autoklub ČR u toho, když se otvírala sportoviště pro diváky. Byli jsme průkopníky 

řešení rozdělení areálů na sektory a podle našeho vzoru postupovaly další sportovní disciplíny. 

Mám velkou radost, že pozici lídra rozvolňování mezi sportovními federacemi držíme i letos. 

Vypracovali jsme návrh na zpřístupnění závodů do vrchu Ecce Homo pro diváky a získali jsme 

povolení! Ve dvou sektorech jich může být tisícovka, což znamená celkovou kapacitu 2 000 

diváků, což je v dnešní situaci nejvíc ze sportovních a kulturních akcí! Moc děkuji všem 

zainteresovaným pracovníkům ministerstva zdravotnictví za vstřícný přístup a rychlou práci. 

Pro zdárné konání akce jsme zajistili i antigenní testování, na které se návštěvníci mohli 

registrovat předem, aby odbavení před vstupem do divácké zóny proběhlo co nejrychleji.  

Blahopřeji Eriku Caisovi, členu ACCR Czech Talent Teamu, k vítězství v Rallysprintu 

Kopná po zotavení se z postcovidového syndromu. Životní úspěch zaznamenal Filip Salač, když 

v pátém závodě letošní MotoGP zajel ve své kategorii Moto3 druhou pozici. Vynikající 

reprezentace naší země a velká propagace českého motorsportu! Minulý týden odstartoval 

také seriál mistrovství světa superbiků, který od letoška můžete sledovat na Nova Sport. 

Připomínám, že 6. – 8. srpna šampionát superbiků zavítá do Mostu. Snažíme se prosadit, aby 

se v rámci závodního víkendu jela některá ze tříd mezinárodního mistrovství republiky, 

nejraději juniorská, konkrétně SSP300. Další podnik mistrovství světa „Powered by Autoklub,“ 

motokrosového MXGP, se koná 23. – 25. července v Lokti. A ve stejném termínu se ve 

Vysokém Mýtě konají závody světového šampionátu v supermotu. Fanoušci motorsportu si 

letošní sezónu skutečně užijí...  

V oblasti zájmové činnosti připomenu, že proběhla volební konference Asociace 

caravan clubů Autoklubu ČR. Do dalších let přeji novému vedení Asociace mnoho úspěchů, na 

konferenci jsme diskutovali zejména příležitost rozšířit členskou základnu našich klubů 

v souvislosti s boomem karavanů a obytných vozidel.  

 Krásný červen a spoustu pěkných zážitků! 

 

Se srdečným pozdravem 

Jan Šťovíček 

prezident Autoklubu ČR 


